[bookmark: _GoBack]企业邮箱微信绑定及安全设置手册
Manual of linking Enterprise Mailbox to Wechat and the corresponding security setup
一、      微信绑定流程和方法
I. Process and method of Wechat linking
1.企业成员登录邮箱后，选择弹框的“微信绑定”入口或者进入“设置”-“邮箱绑定，点击“绑定微信”。
   After logging in the mailbox, the enterprise members select the "Wechat linking" entry in the pop-up box or enter "Settings"-Mailbox linking" and click "Link with Wechat".
2.打开微信使用“扫一扫”扫描此二维码。在微信上点击【确定】即可完成绑定。
 2. Run WeChat and use "Scan" to scan this QR code. Click [OK] on WeChat to complete the linking.
 [image: http://service.mail.qq.com/images/faq/bangdingweixin1.png]
 
3.完成绑定后，可以选择是否开启“安全登录”设置，你后续也可以在“设置”-“邮箱绑定”-“安全设置”中开启。
 3. After the linking is completed, you can choose whether to enable the "Secure Login" setting, or enable it in Settings-Mailbox Linking-Security Settings.
 [image: http://service.mail.qq.com/images/faq/weixinbangding2.png]
 
 
 
二、      开启安全登录设置
II. Enable security login settings
开启后，将进一步保障你的帐号安全，登录方式升级为：网页端登录需使用微信扫码；客户端登录需使用“客户端专用密码”， 更有效保障你的邮箱安全。
 After enabling, it will further protect the security of your account, and the login method will be upgraded this way: webpage users need to use WeChat to scan the QR to log in; client users need to use "Client-specific password" to log in, so as to ensure the security of your mailbox more effectively.
1.绑定微信之后，在安全登录的设置，可以看到【开启安全登录】的按钮，点击开启。
 1. After being linked with WeChat, in the setting of secure login, you can see the button of [Enable Secure Login], and click [Enable].
 [image: http://service.mail.qq.com/images/faq/weixinbangding2.png]
 
2.点击【开启安全登录】之后，会提示开启后的登录方式：开启后登录网页端只能通过微信扫码，客户端需使用“客户端专用密码”登录。
 2. After clicking [Enable Secure Login], you will be prompted about the login mode after enabling: after enabling, webpage users can only scan the QR code through WeChat to log in, and the client users need to use the "Client-specific password" to log in.
  [image: http://service.mail.qq.com/images/faq/bangdingweixin3.png]
 
 
4.    已开启安全登录，需要登录客户端时，需要在客户端专用密码设置项里面【生成新密码】，在微信公众号的设置-获取客户端密码里面也可以获取。
注意：每次生成的密码皆可使用，无需记住此密码，请勿告诉他人	
 4. Secure login has been enabled. Client users need to click [Generate New Password] in the client-specific password settings and they can also get said new password from [Get Client Password] in the settings of Wechat Official Account.
Note: The password generated each time can be used and you do not need to remember it. Do not tell others your password.
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5.生成密码后，在客户端端登录的时候在密码看输入该“客户端专用密码”，下面以Foxmail为例：
5. After the password is generated, enter the "Client-specific password" when client users log in. Take Foxmail as an example:
[image: http://service.mail.qq.com/images/faq/weixin8.png]
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